
 

 

Kętrzyn, dnia 28 października 2021 r. 
 

 

Pan Rafał Rypina  
Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Kętrzynie 
 

 

Znak sprawy: SO.0002.43.2.2021 

 

 

Dotyczy: zapytania Pana Tomasza Komorowskiego, zgłoszonego na XLIII Sesji Rady 

Miejskiej w Kętrzynie dnia 18 października 2021 roku. 

 

 

W odpowiedzi na zapytanie Pana Tomasza Komorowskiego, zgłoszony na 

posiedzeniu XLIII Sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie, dnia 18 kwietnia 2021 roku w sprawie 

nieumieszczania niezwłocznie interpelacji i zapytań Radnych Rady Miejskiej w Kętrzynie w 

Biuletynie Informacji Publicznej Miasta Kętrzyn, informuję: 

Zapytania dostarczone były w formie niedostępnej cyfrowo. Potrzebna była opinia 

radcy prawnego czy w takiej formie można publikować materiały na stronie BIP Urzędu 

Miasta. Opinia ta wskazała, że publikacja takich materiałów jest niezgodna z prawem, w 

związku z tym potrzebny był czas na przerobienie tych materiałów do formy dostępnej 

cyfrowo. 

W związku z powyższym w celu przyśpieszenia publikacji zwracam się z prośbą o 

dostarczanie do Biura Rady zapytań/interpelacji w formie elektronicznej, najlepiej w wersji 

edytowalnej. Zdecydowanie przyczyni się to do przyśpieszenia informowania opinii 

publicznej o złożonych zapytaniach i interpelacjach. 

Burmistrz Miasta Kętrzyn 

/-/Ryszard Niedziółka  

Do wiadomości: 

1.  Tomasz Komorowski Radny Rady Miejskiej w Kętrzynie 

2. a/a 

 

Sporządził: Kamil Kaczmarczyk 


